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P R O T O K Ó Ł  nr 44/18 

 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej, odbytego w dniu 15 października 2018 r. 

w sali nr 11 Urzędu Miejskiego w Wieluniu przy pl. Kazimierza Wielkiego 1, 

pod przewodnictwem Pana Radosława Wojtuniaka 

 

Obecni na posiedzeniu członkowie komisji: 
 

1. Drosiński Roman 

2. Janik Jan   - zastępca przewodniczącego 

3. Kaczmarek Marian  

4. Korpal Czesław 

5. Kucharski Grzegorz  

6. Mikuś Marek 

7. Wojtuniak Radosław - przewodniczący 

8. Zapłotna Janina 
 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  
 

Porządek posiedzenia: 
 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Prezentacja porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu nr 43/18 z poprzedniego posiedzenia. 

4. Omówienie wyników kontroli: 

a) działalności i wydatków WDK w Wieluniu za 2017 r.; 

b) działalności i wydatków inwestycyjnych w przedszkolach prowadzonych przez Gminę 

Wieluń. 

5. Sprawy różne, korespondencja. 

6. Zamknięcie posiedzenia komisji. 
 

Punkt 1 
 

Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 
 

Przewodniczący Radosław Wojtuniak dokonał otwarcia posiedzenia serdecznie witając 

wszystkich obecnych. Następnie stwierdził prawomocność obrad – na stan 8 członków komisji, 

obecnych 8.  

 

Punkt 2 

Prezentacja porządku obrad (zał. nr 2). 
 

Przewodniczący Radosław Wojtuniak zaprezentował porządek obrad dzisiejszego posiedzenia  

i zapytał, czy ktoś wnosi uwagi do porządku obrad?  
 

Zarządził głosowanie: kto jest za przyjęciem porządku obrad, kto jest przeciw, a kto wstrzymał się 

od głosu?  
 

W głosowaniu wzięło udział 8 członków komisji. Członkowie Komisji jednogłośnie (przy  

8 głosach „za”, 0 głosach „przeciw”, 0 głosach „wstrzymujących się”) pozytywnie zaopiniowali 

porządek obrad. 

 

Punkt 3 
 

Przyjęcie protokołu nr 43/18 z poprzedniego posiedzenia. 
 

Przewodniczący Radosław Wojtuniak poinformował, że protokół nr 43/18 był wyłożony do 

wglądu  w Wydziale Organizacyjnym, a w chwili obecnej znajduje się na sali obrad. 
  
Zapytał, czy ktoś wnosi uwagi do protokołu nr 43/18? Nikt się nie zgłosił. Zarządził głosowanie, 

kto jest za przyjęciem przedłożonego protokołu? 
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Członkowie komisji jednogłośnie (przy 8 głosach „za”) przyjęli protokół nr 43/18 nie wnosząc 

uwag. 

 

Punkt 4 
 

Omówienie wyników kontroli: 

a) działalności i wydatków WDK w Wieluniu za 2017 r. 
 

Przewodniczący Radosław Wojtuniak poprosił przewodniczącego komisji kontrolnej radnego 

Jana Janika o odczytanie protokołu kontroli.  

 

Przewodniczący Komisji Kontrolnej Jan Janik przeczytał protokół komisji kontrolnej 

dotyczący działalności i wydatków WDK w Wieluniu za 2017 r. (zał. nr 3); 

 

Przewodniczący Radosław Wojtuniak zapytał, czy ktoś chce zabrać głos w dyskusji. Głos 

zabrali: 

 

Radny Grzegorz Kucharski odniósł się do protokołu kontroli zadając pytania, czy zespół 

kontrolny pytał na jaki cel przeznaczono ok. 40 000 zł oszczędności, które pozostały z organizacji 

Dni Wielunia oraz jakie są ponoszone przez WDK koszty utrzymania lokalu przy ul. Królewskiej. 

 

Przewodniczący Komisji Kontrolnej Jan Janik odpowiedział „Królewska nie była 

rozpatrywana natomiast koszty tak jak w protokole jest wspomniane z finansami WDK ….”. 
 

Z sali nieczytelne głosy. 
 

Przewodniczący Komisji Kontrolnej Jan Janik kontynuował „wykazały one zwiększenie 

przychodów i wydatków. Zostały zwiększone wydatki, czyli zaoszczędzili na Dniach Wielunia, 

one były zainwestowane w inne. Bilansują się wydarzenia kulturalne, które organizuje WDK a 

oni mieszczą się w planie finansowym. Nie występowali do Rady o zwiększenie środków na inne 

zadania tylko korzystają w ramach tego i finansują sobie”. 

 

Radny Grzegorz Kucharski dodał „chciałem sprecyzować, bo tak jak w przypadku kina o 

którym pan powiedział, jakieś konkretne uroczystości, było że z dochodów pochodzących z 

działalności kulturalnej prowadzonej przez WDK i to rozumiem, że zostało dofinansowane np. 

klub kwadransowych grubasów”. 

 

Radna Janina Zapłotna powiedziała „to nie z tego”. 

 

Radny Grzegorz Kucharski powiedział „tak to zostało w protokole sformułowane”. 

 

Radna Janina Zapłotna powiedziała „w planie mają”. 

 

Przewodniczący Komisji Kontrolnej Jan Janik powiedział „rzeczywiście oszczędności, które 

powstały w wyniku Dni Wielunia …”. 

 

Przewodniczący Radosław Wojtuniak powiedział „ale to była dotacja Gminy i na co ta dotacja 

została przeznaczona, bo jeżeli Gmina przeznacza dotację na organizację Dni Wielunia, czy jakieś 

obchody to jeżeli ta dotacja nie zostaje wykorzystana to powinna ona z powrotem wrócić do 

budżetu gminy i Rada powinna decydować na co te środki przeznaczyć”. Stwierdził, że komisja 

nie może odpowiedzieć na co dotacja została przeznaczona. 
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Przewodniczący Komisji Kontrolnej Jan Janik powiedział „z dokumentów, które dostaliśmy 

dotacja celowa była zaplanowana na Dni Wielunia i jej brakło, trzeba było posiłkować się 

przychodami ze stoisk itd. żeby to zbilansować”. 

 

Przewodniczący Radosław Wojtuniak powiedział „państwo źle sformułowaliście protokół”. 

 

Przewodniczący Komisji Kontrolnej Jan Janik powiedział „ale umowy podpisuje WDK, to z 

ich działalności wpływają bezpośrednio do …, żeby zbilansowało się dodatnio kwotą 36 tys. zł. 

Ta kwota została przeznaczona później na cele statutowe, na dofinansowanie spektaklu i żeby 

zbilansować koszty i wydatki”. 

 

Przewodniczący Radosław Wojtuniak powiedział „źle przewodniczący komisji kontrolnej 

sformułował protokół”. Zapytał, czy ktoś ma jeszcze jakieś pytania. Nikt się nie zgłosił. 
 

Więcej uwag nie wniesiono. 
 

Przewodniczący Radosław Wojtuniak zarządził głosowanie: kto jest za przyjęciem protokołu 

kontroli WDK wraz z ustnymi wyjaśnieniami, kto jest przeciw, a kto wstrzymał się od głosu?  
 

W głosowaniu wzięło udział 8 członków komisji. Członkowie Komisji jednogłośnie (przy  

8 głosach „za”, 0 głosach „przeciw”, 0 głosach „wstrzymujących się”) pozytywnie zaopiniowali 

ww. protokół kontroli. 

 

a) działalności i wydatków inwestycyjnych w przedszkolach prowadzonych przez Gminę 

Wieluń. 
 

Przewodniczący Radosław Wojtuniak poprosił przewodniczącego komisji kontrolnej radnego 

Marka Mikusia o odczytanie protokołu kontroli.  

 

Przewodniczący Komisji Kontrolnej Marek Mikuś przeczytał protokół komisji kontrolnej 

dotyczący działalności i wydatków inwestycyjnych w przedszkolach prowadzonych przez Gminę 

Wieluń (zał. nr 4); 

 

Przewodniczący Radosław Wojtuniak zapytał, czy ktoś chce zabrać głos w dyskusji. Nikt się 

nie zgłosił. 
 

Uwag nie wniesiono. 
 

Przewodniczący Radosław Wojtuniak zarządził głosowanie: kto jest za przyjęciem protokołu 

kontroli działalności i wydatków inwestycyjnych w przedszkolach prowadzonych przez Gminę 

Wieluń, kto jest przeciw, a kto wstrzymał się od głosu?  
 

W głosowaniu wzięło udział 8 członków komisji. Członkowie Komisji jednogłośnie (przy  

8 głosach „za”, 0 głosach „przeciw”, 0 głosach „wstrzymujących się”) pozytywnie zaopiniowali 

ww. protokół kontroli. 

 

Punkt 5 
 

Sprawy różne, korespondencja. 
 

Przewodniczący Radosław Wojtuniak zapytał, czy ktoś chce zabrać głos w dyskusji. Nikt się 

nie zgłosił. 
 

Uwag nie wniesiono. 
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Przewodniczący Radosław Wojtuniak ze względu na ostatnie posiedzenie komisji podziękował 

wszystkim za pracę życząc wszystkiego dobrego w życiu osobistym a startującym do nowej Rady 

wygrania wyborów. 

 

Punkt 7 
 

Zamknięcie posiedzenia komisji.                               
 

Przewodniczący Radosław Wojtuniak podziękował za przybycie i dokonał zamknięcia  

44 posiedzenia Komisji Rewizyjnej. 

 

 

 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

 

 

      Protokołowała:                                     Przewodniczący komisji: 

 

  Grażyna Zwierzyńska                         Radosław Wojtuniak 


